
          Referat onsdag den 7-4-21  Bestyrelsesmøde afd 3  
Deltagere. Anne, Ellen, Siff, Jonas og Lene. Afbud Lars 

Markvandring. Deltagere. Anne og Lars. 

El-standeren ved vaskeriet må ikke anvendes af beboere. Betaling af el skal der 
findes en løsning på for vedkommende der skal bruge den. 

Hvis man skal bruge el til bil kan man trække strøm fra eget skur, hvis det er muligt. 

Det tages op igen, når vi igen kan holde møde om udearealerne. 

Alger på plankeværker. Kan låne en sprøjte hos Dennis. 

Skraldeøerne. Problemer skal vente med at løses, til kommunen kommer med den 

nye affaldssortering. 

Problemer med:  

Madam skrald. 

Hundelorte 

Affald i Ryhaven 

Brandveje 

Der sendes en seddel rundt til beboerne angående disse problemer. 

Evt. sammenlægning af Østjysk Bolig og Århus Omegn. Vi afventer 
repræsentskabsmødet.                                                                                                                   
Vi afventer et svar herfra til Ry på en forespørgsel (Lars)  

Ved en eventuel fusion er vi bevidste om at beboerdemokratiet skal tages alvorligt. 
Men vi kan ikke gøre noget endnu. Her venter vi også på et repræsentantskabsmøde 
og at forsamlingsloftet hæves. 

Kan vi komme ind på gulvene ved 5 års gennemgangen af husene? De er for ringe. 

Referent Lene  


